
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 06/2023

Aika: 14.02.2023, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A106

Paikalla:
Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri kohdissa 1-12 ja 14-20)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura (sihteeri kohdassa 13)

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen

Muut läsnäolijat
Laura Puusola (liittyi kohdassa 9.8., poistui kokoustauolla)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Markku jaMarkus.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavinmuutoksin:

Lisättiin kohta viisi (5): “Kokouksen järjestäytyminen” ja siirrettiin seuraavia kohtia

eteenpäin vastaavasti.

5. Kokouksen järjestäytyminen
Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Inkeri Nora ja sihteeriksi Elias Pitkänen.

Palattiin kohdasta 10.3.

Valittiin kokouksen sihteeriksi Kerttu Peura kohdan 13 käsittelyn ajaksi.

Siirryttiin kohtaan 13.1.



6. Ilmoitusasiat
Kerttu ilmoitti, että eväänä onmandariineja, gluteenittomia keksejä, tummaa suklaata ja

trooppista hiilihapotettua juomaa.

Inkeri ilmoitti, että Laura on tulossa kokoukseen jossain kohdassa.

7. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Anni:Hyvää kuuluu, aloitti eilen uudessa työpaikassa. Elämä onmukavaa, kun asuu
Otaniemessä – lähellä kaikkea.

Inka:Asiat menevät todella kivasti, mutta ärsyttää, kun ei ymmärrä, miten
vektoriavaruudesta ja sen sisätulosta saa sen ortogonaalisen kannan.

Martsu:Hartain toive OTMK:lle, että kiltahuoneella olisi enemmän kuin yksi pikkulusikka.

On vähän paskaa, mutta ihan ok. Huom.Martsulla ei sormusta sormessa, mutta ei liity

asiaan – se oli vaan unohtunut kotiin. Hyvinvoitu on.

Eetu: Ihanmukavaa. Odottaa, että pääsee vinguttamaan budjettia [= leikkaamaan]. Kun oli
viemässä kortteja IK:n kiltahuoneelle, yritti avata ovea luottokortilla, eikä HSL:n kortilla.

Tämä on kuulemmamanifestointi omasta luonteesta.

Allan:Olivat kyykkimässä Tampereella, pääsivät jopa jatkoon. Ei ymmärtääkseen
murhannut ketään kartulla. Hyvää kuuluu.

Inkeri:Kuuluu hyvää, harmittaa, kun ei koskaan keksi mitään hauskaa tässä kohdassa.
Kyykässä oli kivaa, ja näki siellä tuttuja.

Markus:Mukavaa, kun saatiin ystävänpäiväkortit jaettua. Torstai pelottaa, eikä oikein

tiedä, miksi MM-kyykkä ja Pikkulaskiainen ovat viiden päivän sisällä toisistaan. Haluaisi

antaa jollekulle tästä henkilökohtaista palautetta.

Markku:Oli syönyt vanhempien kanssa ruokaa. Luvassa on vujuviikko. Aurinko tekee
hyvää.

Tuomas:Oman kodin keittiön ja eteisen välisen seinän kulma oli 147 astetta, kun aamulla
sitä tarkasteli. Tampereen kaupungissa tuli kyykättyä. Noin 62% hiilihappoa vielä

kropassa. Oli wappupallo kun lähti liikkeelle. Ei vituta niin paljon ku viime kerralla.

Athenen uimakerho aloitettu.

Kerttu:Menee hyvin, tehnyt vain kiltahommia, mutta ollut ihan kivaa. Menee hyvin [sic!].

Viikonloppuna päätti, että alkaa urheilemaan, ja kävi hiihtämässä. Nyt taas lähti lumet

maasta.

Elias: Ei saanut kertauskutsua postissa.

8. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Inkeri Nora Hallituksen kokouseväät 7.2. 9,88 € Hyväksytty

Salla Siira Ghibli-iltaan evästä 29,48 € Hyväksytty



Janne Silfverhuth Phuksiryhmä 1 hengailu 8.2.2023 29,92 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola
yhteislähtö RWBK 90-v juhlakonserttiin
Musiikkitaloon 271,50 € Hyväksytty

Tiia Schleifer
Laitostuki 7.-14.1.2023 ESTIEM Skiing
Activity Weekille 100,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

S-Business Oy Namubuffan täydennys 470,50€ Hyväksytty

Teekkarispeksi ry Ryhmälipputilaus (15 opiskelijalippua) 204,00€ Hyväksytty

9. Talous- ja hallintoasiat

9.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin KremerMoritz killan varsinaiseksi jäseneksi.

9.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Otetaan killan somesisältöjen julkaisualustat pohdintaan, selvitetään asiaa

somettajien kanssa.

Tuomas otti Subwayn paksun patukan käteen ajassa 16.40.

9.3. Dekaanilounas 14.2.
Merkittiin tiedoksi nostot dekaanilounaalla käydystä keskustelusta:

Seremoniaviikko tulossa kesällä, killoilta toivottaisiin “työvoimaa” mukaan,

esimerkiksi airueita ja opastajia.

Toivottiin kokemuksia ja palautetta Johdatus opiskeluun –kurssista.

Kandipalautteen täyttömäärät laskussa SISU:n käyttöönoton jälkeen, siihen

tarvittaisiin tehostusta. SCI:n määrät kuitenkin korkeimmat koko yliopistossa,

joten wohoo!

Keskusteltiin myös korkeakoulusopimuksesta ja teknillisten elämäntieteiden

ohjelmasta. Ohjelman suunnittelun prosessin suhteen puhuttiin, että kiltoja

olisi syytä pitää paremminmukana.

9.4. Korkeakoulusopimus
Sopimuksen budjetointiin palataan vielä uudestaan, sanamuodot hyväksyttiin

pieninmuutoksin.



9.5. Laitostapaamiset
Inkeri ja Kerttu ovat tavanneet CS-laitoksen johtaja Janne Lindqvistin kanssa

tänään laitossopimuksen parissa. CS-laitoksen puolesta sopimus on hyväksytty,

edessä vielä läpikäynti tuotantotalouden laitoksen kanssa.

9.6. 4. periodin vakiokokousaika
Valittiin seuraavan periodin vakiokokousajaksi maanantai klo 9.15 – 11.00.

Maanantai 27.2. kokous vielä 16.15 – 18.00.

9.7. Painopisteet vuoden toiminnalle
Valittiin painopisteet vuoden toiminnalle esiteltäväksi killan vuosikokoukseen:

“Vuonna 2023 hallitus keskittyy viikoittaisen perustoiminnan lisäksi erityisesti
yhdenvertaisuuden edistämiseen, killan sisällä olevien tahojen välisen vastavuoroisen
viestinnän laadun parantamiseen sekä hallitustoiminnan läpinäkyvyyteen.
Toiminnan painopisteet valittiin useammanmahdollisen painopisteen joukosta, ja
niihin palataan hallituksen toiminnassa ja sen kehittämisessä pitkin vuotta.”

9.8. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että OST [Otaniemen suurin teltta] on vuokralla TF:lle

heidän vuosijuhliensa ajan.

Laura Puusola saapui kokoukseen ajassa 16.56.

10. Viestintä

10.1. Toimarikuulumiset
Pöydättiin asian käsittely seuraavaan kokoukseen.

10.2. Mailchimp
KeskusteltiinMailchimpin käytöstä. Sen ilmaisversion koko on pienentymässä,

ja pohdittiin maksullisen version käyttöönottoa. Anni selvittää, onko

mahdollista siistiä tämänhetkistä tilaajalistaamahtumaan ilmaisversion sisälle,

ja tämän jälkeen palataan asiaan uudestaan kokouksessa.

Tuomas poistui kokouksesta ajassa 17.01 ja palasi ajassa 17.05.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Nettisivuja on päivitetty, jee!

Palattiin kohtaan 5.

11. Yhteisö

11.1. Toimarikuulumiset
Käsiteltiin kuulumiset seuraavilta tahoilta:



● historioitsijat

● OTMK

● alumnisuhdevastaava

● Informaatioverkostojen kilta Athene ry:n virallinen kepittäjä

● puutarhuri

● pikkuIE

● kulttuuritoimikunta

● lukkaristo

● minitapahtumavastaava

11.2. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Päätettiin vuosijuhlaedustukset seuraavan listanmukaan:

● KIK // CubaNight 108 // 25.3. (13-26.2.) // toimareille
● Kaplaaki // Kaplaaki 49 v // 10.3. (14.2.) // toimareille

11.3. Toimariohjekansio
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kansio on pitkälti valmis, hallituslaiset katsovat, puuttuuko jotain olennaista.

11.4. Lounas Athene Alumnin kanssa 23.2.
Merkittiin tiedoksi, että kyseessä on torstaipäivä.

11.5. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

12. Tapahtumat

12.1. Ystävänpäiväsitsit 24.2.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Athenelta kukaan valokuvaaja ei vastannut viesteihin, harmi! TiK kyselee ja

muutenkin hommat jälleen etenevät. Ilmoittautuminen onnistui ja meni

Athenen ja TiKin osalta samana päivänä täyteen. Prodekon kiintiö täytetään

jonolla, kun ilmoittautumisaikamenee umpeen.

12.2. Man@gereille ohjelmaa 4.4.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Make kertoi, että tällaista kaivattaisiin. IE pohtii, että mitä ohjelma voisi olla –

kenties sitsihommia.

12.3. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, ettäWappulautta on varattu!



13. Phuksi- ja ISOasiat

13.1. Toimarikuulumiset

Elias poistui kokouksesta ajassa 17.09.

Käsiteltiin kuulumiset seuraavilta tahoilta:

● ISOvastaava

● MakeWappuWaves

● Wappuusola

13.2. Phuksisektorilla tapahtuu
Hallitus sai Lauralta tilannepäivityksen kevään tulevista phuksiasioita.

13.3. SCI-kippareiden suunnittelupalaveri
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

SCI:n kippareilla on 8.3. palaveri koulun kanssa orientaatioviikon ohjelmasta,

fuksioppaista ynnämuista vastaavista.

Tapaamisessa on tarkoituksena suunnitella orientaatioviikon ohjelmaa.

13.4. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 17.20 ja palattiin ajassa 17.27.

Elias palasi kokoukseen kokoustauon jälkeen.

Siirryttiin kohtaan 11.1.

14. MKV-asiat

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

MKV-kevätretken sijainti ei muuttunutkaan viime kokouksen keskustelun

jälkeen.

15. Yrityssuhteet

15.1. Ajankohtaiset asiat
Ei ajankohtaisia asioita.

16. Opintoasiat



16.1. Toimarikuulumiset
Käsiteltiin kuulumiset seuraavilta tahoilta:

● TePsy-neuvosto

● ABItiimi

● opetuslapset

● kirjastonhoitaja

16.2. Perustieteiden akateemisen komitean kokous 13.2.
Merkittiin tiedoksi, että kyseinen kokous oli eilen, ja siinä puhuttiin teknillisistä

elämäntieteistä uutena pääaineena sekä kielilinjauksista.

16.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

17. Muu toiminta

17.1. Esityslistan täyttäminen
Inkeri muistutti hallitusta lisäämään käsiteltäviä kohtia selkeästi esityslistoihin,

jotta viestintä killalle olisi selkeämpää.

17.2. Hallituksen periodin purku
Merkittiin tiedoksi, että hallituksen huutissessio järjestetään ennen ensi viikon

kokousta.

17.3. Sakkojen päivitys
Merkittiin Annille yksi sakko toimarikuulumisten puuttumisesta.

17.4. Pöytäkirjojen tarkastukset
Merkittiin tiedoksi, että tarkastusten tilanne on hyvä.

18. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

19. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään (NB!) maanantaina 20.02. kello 16.15. EväsvuorossaMartsu.

20. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.06.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Maria Toivainen Markus Laine



Puheenjohtaja ja sihteerit:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen (sihteeri kohdissa 1-12 ja 14-20)

________________________________________

Kerttu Peura (sihteeri kohdassa 13)


